

## Protokoll fört vid styrelsemöte 230911

**Närvarande:** Lennart Johansson-Ax, Lars-Åke Lundh, Lotten Linde, Bertil Källman, Pär Karlsson, Lena Clementsson, Fredrik Helgesson, Herman Kilsäter, Joakim Zetterqvist.



1. Lennart öppnar mötet.
2. **Dagordningen** godkändes.
3. **Till justeringsman** valdes Bertil Källman
4. **Föregående protokoll:** Pär föredrar protokollet, inga justeringar.
5. **Valberedning:** Det saknas namnförslag för ny Ordförande och ny Sekreterare. Fredrik pratar med Martin Borgström. Lars-Åke pratar med Valberedningen om namnförslag Martin Waubert och Otto Hamel.
6. **Ekonomi:** Fredrik redovisar ekonomin. Fakturor för Optimisterna är utskickade. Hyra JW där är halva betald. Avgift för Jolleskolan är på väg in, Faktura klubbkampen skickas till Hans Nilsson.  
**Swish 1236908453 enbart för Mat och Dryck.**
7. **Sammanfattning av möte med Karlshamn kommunstyrelse:** Angående outsourcing av uppläggningsplatser i Svanevik. Inbjudan till Marinkompaniet på Årsmötet. Detta annonseras på hemsidan. Frågeställningar till Marinkompaniet angående vad som sker med uppställningsplatserna. Diskuterades även förfrågan om övertagande av långa bryggan.
8. **Inköp Mat och Dryck:** Eftersom kostnaderna för mat och dryck har ökat **Beslutas att:** Inga andra inköp än **kaffe** skall göras om det inte är ett evenemang såsom tex kvällskappsegling. Följesedlar ifrån tex Citygross sätt in i pärmen märkt inköp på kontoret. Herman har kollat med Citygross att det är möjligt att märka fakturan redan vid inköpstillfället.
9. **Årsmöte den 22: dra november klockan 18:00.** Lokal: Klubbstugan. Föreläsare: Marinkompaniet samt ev Joel.
10. **Sponsordag PMB – Vad gör vi för dem?**
11. **Sektionerna:**
  - Kappsegling** - Söndagsseglingarna har fallit väl ut, men framöver kanske hela september och kanske även på våren. Bra banor. Sista seglingen 17 september. Diskuterades möjligheten till start och mål i app eftersom det har varit svårt med uppslutning till starten.
  - Nybörjare Juniorer Jolle:** – 3 st seglade i Karlskrona på egen hand. Edit skall delta i Regionkamp Lerberget. Är båten försäkrad?

**RC** – Båtarna användes under Klubbkampen vilket föll väl ut dock var det en båt som inte startade.

**Utbildning** – Vuxenseglarskolan med Seglarintyg föll väl ut, ev 2 tillfällen per år eftersom det är stor efterfrågan. Återsamling bör vara en våraktivitet. Nya medlemmar har upplevt det svårt att boka en 606: a.

**Fastighet** – Arbetsdag 21 oktober klockan 10:00.

**Trivsel** – Avslutning kvällskapp blir knytkalas.

## 12. Övriga frågor:

Ribben behöver ny startmotor en ny båt kanske behövs. Eftersom Id:en inte heller fungerar som den ska.

Lennart har skapat en Mötesplan läggs på hemsidan.

## 13. Avslutning

Lennart avslutar mötet, nästa möte den 9 oktober 18:00 i klubbstugan.

---

Ordförande Lennart Johansson-Ax

---

Sekreterare Lotten Lindhe

---

Justeras Bertil Källman